
 
Openstaande vragen  
 
Inwonersbelangen 
Over de leges, bladzijde 89. 
Vraag 
In de programmabegroting 2013 staat op pagina 89 een legesoverzicht. Door IB is 
gevraagd naar de lastentoename en batenafname. De lasten nemen toe met €270.447,- 
terwijl de baten afnemen met  € 341.447,-.  Verschil is € 611.894,-. 
 
Antwoord 
De kosten nemen toe als gevolgd van de verruimde aandacht voor o.m. 
asbestproblematiek, de overheveling van taken van de Voedsel- en Warenautoriteit naar 
de gemeente op basis van de nieuwe Drank- en horecawet, het gewenste verscherpte 
toezicht bij evenementen (m.n. bouwkundige aspecten als tenten, podia e.d.) en het 
aantal handhavingsverzoeken, waaraan als gevolg van de handhavingsplicht ook feitelijk 
gevolg moet worden gegeven.  
Het aantal af te geven omgevingsvergunningen is in 2012 op basis van doorrekening 
550. De teller staat nu op ca. 470.  In 2011 werden er in totaal  524 
omgevingsvergunningen afgegeven. Er is dus op basis van de prognose dit jaar nog een 
zekere toename te verwachten. Conclusie: er is meer werk, maar door de aard van de 
vergunningen (ver- en aanbouwen in plaats van grote projecten) minder inkomsten. 
Bovendien, zoals gemeld, ook minder inkomsten door verschuiving van 
sloopvergunningen naar -meldingen (behoudens uiteraard bij monumenten). Bij 
meldingen kunnen geen leges worden opgelegd, maar is wel toezicht nodig met het oog 
op het eventueel aanwezige asbest, vervuiling van de grond, enz. 
 
Inwonersbelangen 
Vraag 
Voorfinanciering aan Blauwhoed. Het gaat over bladzijde 115  in de begroting 2013. 
De vraag is; "Door de gemeente wordt een vrij groot bedrag voorgefinancierd.  Welke 
maatregelen heeft de gemeente getroffen in het geval de firma Blauwhoed failliet gaat". 
Wat zijn de consequenties voor de begroting en de verdere ontwikkeling van het 
defensie-eiland? 
 
Antwoord 
Het bedrag wordt voorgefinancierd aan de De Wasserij CV, een ontwikkelcombinatie 
bestaande uit Blauwhoed/Eurowoningen en VORM Ontwikkeling. Beiden firma's zouden 
dan failliet moeten gaan voor juni 2013. Dit is onwaarschijnlijk. Naar verwachting zal De 
Wasserij Cv in juni 2013 de eerste grond afnemen, voor de bouw van Defensie eiland 
Noord. Op dat moment wordt ook het gehele voorschot verrekend.  
 
Het voorschot wordt verstrekt voor sanering en sloop. Stel dat er om een of andere 
reden afscheid genomen moet worden van De Wasserij CV, dan had de gemeente deze 
werkzaamheden zelf, voor eigen rekening en risico, moeten uitvoeren.  



Dit is namelijk afgesproken in het, met de Provincie Utrecht gesloten convenant 
betreffende de sanering van de vervuiling op het Defensie eiland. Ook in dat geval zou 
de gemeente de werkzaamheden moeten financieren. Dit betekent ook dat de 
ontwikkeling van het Defensie eiland hierdoor weinig wordt vertraagd: als er gezocht zou 
moeten worden naar een nieuwe ontwikkelaar, dan zal deze alleen gevraagd worden om 
de opstallen te ontwikkelen, we  leveren dan bouwrijpe, reeds gesaneerde grond. 

De financiële consequenties voor de begroting zijn gezien het bovenstaande antwoord  
nu niet goed in te schatten. 

Vraag 
Betreft 2e bijlage: Budgettair Neutrale ontwikkelingen. Daar staat onderaan onder 
overigen: Parkeergarage defensie-eiland(ANN) uit Algemene reserve in 2015  
€  2.400.000,--  is dat 2,4 miljoen additionele kosten boven op wat we er nu al in 
gestoken hebben of hoort dat bij de reeds getroffen verliesvoorziening ?   
 
Antwoord 
Het gaat om additionele kosten (geen verliesvoorziening, maar een investering in een 
openbare parkeergarage), toegelicht in de raadsinformatiebrief van 17 juni 2011. 
 
 
Vraag uit de begrotingscommissie.  
Onderdeel Beheer Openbare ruimte en Infrastructuur 
Vraag 
In welke mate is er onderuitputting binnen het IBOR budget? 
 
Antwoord 
IBOR wordt gerealiseerd binnen de budgetten, zoals die zijn bijgesteld (taakstellingen). 
De werkzaamheden worden gerealiseerd op grond van de informatie die we op dit 
moment hebben.  
 
Schriftelijke vraag D66 
Vraag 
In het sjabloon dat de ronde deed in de aanloop naar het junioverleg was een bedrag 
opgenomen voor openbaar onderwijs in Harmelen (circa. 9,5 miljoen euro). De vraag die 
wij hebben is: 
- waar vinden we dit terug in de begroting? 
- wanneer wordt gestart met de werkzaamheden c.q. is dat al gepland? 
 
Antwoord 
Waarschijnlijk gaat het hier om de Scholen Harmelen/ Mauritshof. In het dekkingsplan is 
op deze post een miljoen bezuinigd (opgenomen op de laatste pagina van de begroting). 
Gestart met het project wordt medio 2015 (conform het dekkingsplan). 


